
Fana sokneråd - møte nr 05/2022, 1.09.22, PROTOKOLL 

MØTE NR. 05/22  
  
Dato:  9.09.2022  Vår ref:      
  

Møtedato  1.09.202  

Tid  19.00-21.30 

Sted  Kirketorget Ytrebygda kirke 
Åpning ved  Aage 

  
Disse møtte Rune A. Kroken, Aage Mjeldheim, Christer Olsen, Marianne Sverdrup 

Nordby, Tord Byrkjeland Berntsen, Olaf Heggdal, Marita Børve, Grethe 

Aalerud, Cristine Holdhus, Maria Kongestøl, Kristine Holdhus 

Frafall/møtte ikke Linda Landås, Lisbeth Småland Søvik, Kjersti Martrin, Helle Kildehøj 

Birkeli.  

Oddvar Skre gikk bort i sommer. Vi lyser fred over hans minne. 

Soknerådsleder vil sørge for en utvidet og passende artikkel i 

Menighetsbladet for å hedre hans minne.  

Møteleder Rune Andreas Kroken 

Referent Jon Sigurd Lundestad 

 

  
 

  
Rune Andreas Kroken  Jon Sigurd Lundestad 
Menighetsrådsleder Daglig leder (m) 
    
  
  
Saker til behandling  
33/22  Godkjenning av innkalling og saksliste  

34/22  Godkjenning protokoll møte 06/22  

35/22  Resultatrapport 2. tertial 2022  

36/22  Innspill budsjett 2023 og økonomiplan 2024-2027  

37/22  Rekruttering. Daglig leder (100%) og Kantor (75%)  

38/22 Midler til diakoni 

39/22 Valgkomite. Ref sak 28/22.   

40/22 Tidspunkt gudstjeneste 

41/22  Orientering  

42/22  Eventuelt  

  
  
  

Saksnr.  Sakstittel:  

33/22  Godkjenning av innkalling og saksliste   
AUs forslag til vedtak:   
Fana sokneråd godkjenner innkalling og saksliste  
 
Vedtak: 
Fana sokneråd godkjenner innkalling og saksliste   

34/22  Godkjenning protokoll møte 04/22  
AUs forslag til vedtak:  



Fana sokneråd godkjenner protokoll fra møte nr 04/22  

Vedtak: 
Fana sokneråd godkjenner protokoll 

35/22  Resultatrapport 2. tertial 2022 
Presentasjon er vedlagt  
 
AUs forslag til vedtak:  
Fana sokneråd tar resultatrapport for 2. tertial til orientering. 

 

Daglig leder la fram hovedtallene for 2. tertial. Inntektene er større enn inntektene, 

men lavere enn budsjettert. Resultatet fra givertjenesten er lavere enn budsjettert 

med, noe som også er adressert i tidligere sokneråd. Det vil iverksettes arbeid med 

fokus på økt aktivitet innen givertjenesten. Man vil se til hvilke tiltak de andre 

sokne-/menighetsrådene gjennomfører.   

På grunn av kort tid i stilling, har ikke daglig leder full oversikt over alle detaljene i 

regnskapet. Da spesielt angående fondsmidler og når inntekter/utgifter vil komme 

det neste halvåret.  

Mer detaljert regnskapsgjennomgang vil gjennomføres ved et senere møte. 

 

Vedtak: 

Fana sokneråd tar resultatrapport for 2. tertial til orientering. 

36/22  Innspill budsjett 2023 og økonomiplan 2024-2027  

Dokumentasjon er vedlagt  

 

AUs forslag til vedtak:  

Fana sokneråd vedtar prioritert innspill utarbeidet i soknerådsmøtet. Vedlagt er 

utkast til saker 

 

Vedtak: 

Fana sokneråd vedtar prioritert innspill utarbeidet i soknerådsmøtet. Vedlagt er 

innspill som er sendt BKF. 

  
37/22  Rekruttering. Daglig leder (100%) og Kantor (75%)  

Daglig leder: Det er mottatt fem søknader hvor av AU har anbefalt to kandidater. 
Leder soknerådet og sokneprest deltar fra Fana menighet i intervjukomiteen. 
Kantor: Det er mottatt fem søknader hvor av AU har anbefalt tre kandidater.  
 
Leder soknerådet og sokneprest deltar fra Fana menighet i intervjukomiteen. 
Nåværende kantor anbefales å brukes som rådgiver. 
 
Intervjukomiteen ønsker å gjennomføre rekrutteringsprosessene mellom møtene. 
 
AUs forslag til vedtak: 
Fana sokneråd vedtar at intervjukomiteen gjennomfører rekrutteringsprosessen 
frem til innstillingene er klare for behandling. 
 
Vedtak: 
Fana sokneråd vedtar at intervjukomiteen gjennomfører rekrutteringsprosessen 
frem til innstillingene er klare for behandling. 
     

38/22  Midler til diakonalt arbeid 

Det er to søknader til diakonalt arbeid. Se vedlagt dokumentasjon. 



 
AUs forslag til vedtak:  
Fana sokneråd godkjenner søknadene. 
 
Vedtak:  
Fana sokneråd godkjenner søknadene og tildeler 10’ kroner til diverse aktiviteter i 
året, samt kostnadene for to kursdeltagere.  

39/22 Valgkomite. Ref sak 28/22  
 
Vedtak: 
Fana Sokneråd utnevner Rune A. Kroken og Marianne Sverdrup Nordby som 
medlemmer i valgkomiteen. De får også mandat til å utnevne en tredje kandidat. 
 

40/22  Gudstjeneste. Tidspunkt. 
 
Vedtak: 
Fana sokneråd vedtar at innkommet forslag om alternativt tidspunkt for 
gudstjeneste utredes av Ytrebygda Menighetsutvalg til behandling i Fana 
sokneråd. 
 
 

41/22 Orientering  

• Det er en mulighet for at vi kan få tildelt strømstøtte. Daglig leder vil søke 

om strømstøtte for andre tertial.  

• Montering av glassmalerier. Orrestad som skal stå for monteringen, har hatt 

krystallsyken. Monteringen av glassmaleriet i Ytrebygda kirke er neste 

arbeid som skal gjennomføres. Arne Tveit estimerer at innen 2-3 måneder er 

arbeidet gjort. Orrestad vil prøve ut og anbefale forskjellige lyssettinger.  

• Drenering av området rundt Fana kirke. Se eget vedlegg. 

Soknerådet ber om at hellene rundt kirken legges godt på plass. 

• Der er rekord i antall påmeldte konfirmanter hvor 162 av mulige 205 har 

takket ja. Dette er meget gledelig, men krever stor innsats av staben. Ny 

sokneprest introduserer E sport som mulig aktivitet. En aktivitet som er 

utvikle i Eidsvåg menighet og som fikk Pioneer prisen fra Bergen Kirkelige 

Fellesråd i år. 

• Diakoniutvalget vil levere revidert plan ved neste soknerådsmøte       
  

42/22  Eventuelt 

• Innspill fra kirketjener Renate Olsen. Det er ikke satt opp bilde eller maleri 
av tidligere prost Per Barsnes på veggen i menighetshuset. Skal dette 
gjøres?  
 
Vedtak: 
Der bevilges midler til å fremskaffe og henge opp bilde. I tillegg ønskes 
listen i våpenhuset oppdatert. 
 

• Marianne Sverdrup Nordby orienterte om to tepper av stor verdi som er 
tidligere mottatt av kunstner Ragna Breivik. Det har vært gjennomført 
diverse møter med offentlige etater om håndteringen av teppene. Man har 
også innhentet råd av eksperter i forhold til behandling og oppbevaring. Det 
er to alternativer. Fana sokn kan behandle teppene blant annet for midd og 
sørge for passende fremvisning selv, eller overlate teppene til 
Hordamuseet.  



Man brakte også opp under diskusjonen passende oppbevaring av soknets 
messehagel. 
 
Vedtak: 
Fana sokneråd vedtar at teppene beholdes i soknets eie og det bevilger 7’ 
kroner til nødvendige utgifter, inkludert passende fremvisning av 
messehagel. 
 

 

  
  
   
  
  
 


